
L.S.

Ik wil graag meer informatie over het aantal van 93 peuters voor Schagen en een evaluatie 
als deze kinderen naar groep 3 gaan, dit naar aanleiding van een krantenartikel van dinsdag 
6 juni 2023 “Hulp voor veel peuters met achterstand in taal”:

1. Wat is het effect geweest van de begeleiding?

Dat valt (nog) niet te zeggen. Zoals in het artikel staat aangegeven heeft Schagen een lokaal 
convenant getekend met onderwijs- en kinderopvangorganisaties en de GGD. Eén van de 
afspraken hieruit is dat er altijd sprake moet zijn van een warme overdracht bij VVE 
kinderen. Op het moment dat een VVE kindje van de kinderopvang naar de bassischool gaat,
vindt er een gesprek plaats tussen de pedagogisch medewerker van de kinderopvang en de 
intern begeleider + leerkracht van de basisschool. Dit gesprek wordt de warme overdracht 
genoemd. 

Door een warme overdracht wordt het mogelijk om de effecten van de begeleiding duidelijk 
te krijgen. Op dit moment is er nog geen sprake van een warme overdracht, daardoor 
kunnen de effecten van de begeleiding momenteel nog niet worden gemeten.

2. Wat is de tijdsinvestering gemiddeld per peuter bij de VVE?

De pedagogisch beleidsmedewerker op de kinderopvang wordt gefinancierd voor 10 uur 
inzet per VVE peuter per jaar.

3. Waren al deze peuters bij groep 3 voldoende bijgespijkerd?

Bij VVE gaat het over voor- en vroegschoolse educatie. De vastgestelde doelgroep definitie 
voor voorschoolse educatie staat in het lokaal convenant, namelijk: kinderen van inwoners 
van de gemeente Schagen, vanaf de leeftijd van 2,5 jaar tot de leeftijd dat zij naar de 
basisschool gaan, die voldoen aan één of meerdere vastgestelde kenmerken. Het doel van 
voorschoolse educatie is om kinderen met een risico op onderwijsachterstand (vanwege 
kenmerken in hun omgeving) een betere / gelijkwaardige start te geven op de basisschool.

Op het moment dat een VVE kindje naar de basisschool gaat, is er sprake van vroegschoolse 
educatie (groep 1 en 2). Het doel van vroegschoolse educatie is het verbeteren van de start 
in groep 3 voor deze kinderen.

Zoals bij de beantwoording van vraag 1 reeds is aangegeven, is er momenteel nog geen 
sprake van een warme overdracht, daardoor valt het nog niet te zeggen of al deze peuters in
groep 3 voldoende waren bijgespijkerd.



4. Zo niet krijgen zij op school nog een zorgtraject aangeboden?

In het lokaal convenant staat dat de school gebruik maakt van een (maatwerk) VVE-
programma, of dat VVE kinderen extra ontwikkelingsondersteuning krijgen in groep 1 en 2. 
Hierbij is het doel dat er in groep 3 geen achterstanden meer zijn. 

5. Komt er een totaalevaluatie van dit traject? 

Ja, de werkgroep en de implementatie van de werkafspraken uit het lokale convenant, zullen
jaarlijks worden geëvalueerd.

Vriendelijke groet,

Harry Piket (PvdA) 


